
Schriftelijk inspreken 12 september 2023, Commissie Sociaal Domein 

Onderwerp: het voornemen van de gemeente om 30 woonunits te plaatsen in het wijkpark 

Ellertsveld. 

Geachte Voorzitter en Raadsleden, 

Veel van de wijkbewoners inclusief ikzelf hebben altijd de gedachte gehad dat we in een 

open coöperatieve gemeenschap leven. Dat we samen met de gemeente waarin we wonen 

een wederkerige band hebben. Bewoners gedragen zich netjes en betalen belasting, de 

gemeente zorgt o.a. voor de openbare voorzieningen, veiligheid en een goede leefomgeving 

voor haar burgers. In de basis is er vertrouwen van beide zijden. 

Ik kan u vertellen, dat vertrouwen is nu heel ver te zoeken. Een brief in de bus vlak voor de 

zomervakantie met daarin kenbaar gemaakt dat we voor een voldongen feit staan ten 

aanzien van de plaatsing van 30 woonunits in ons Wijkpark Ellertsveld. Zonder 

buurtparticipatie, zonder voorlichting, geen enkel signaal vooraf naar onze wijk toe. De 

ongerustheid in de wijk is hierdoor nu groot. Daarbij konden we amper reactie krijgen van de 

gemeente omdat het zomervakantie was. Wat een timing! 

De buurtbewoners begrijpen de noodzaak van opvang van mensen die hulp nodig hebben. 

De wereld verandert en er is steeds meer behoefte aan hulp van het westen en dus ook van 

Nederland en dus ook van gemeenten. 

Maar om dan ogenschijnlijk lukraak groene speelveldjes, groen bestemmingen en wijknatuur 

die juist nu zo belangrijk gaan worden door de opwarming van de aarde, zo makkelijk op te 

offeren gaat veel te ver. 

Het Ellertsveld is wellicht voor de buitenstaander een niet veel betekenend stukje groen, 

maar voor de mensen die er vlakbij wonen is het een Parkje met veel vogels, insecten, 

vleermuizen, egels, eekhoorns en ruige struiken en bomen. Kindjes spelen er, scholen maken 

er gebruik van, mensen wandelen er doorheen, het heeft een sociale functie en het heeft 

een positieve werking met betrekking tot de hittestress. Bovendien heeft het een 

wateropvangfunctie bij hevige regenval.  

Er zijn nog meer zaken die ons in dit voorgenomen project bezighouden: 

De waardevermindering van onze huizen. Veel wijkbewoners hebben hun huis juist hier 

gekocht omdat er een groen wijkparkje zo vlakbij is, of omdat ze er juist op uitkijken. 

Er zullen meer verkeersbewegingen komen, een hogere parkeerdruk, en dat terwijl het 

verkeer in die omgeving al behoorlijk hectisch is vanwege de naastgelegen school. Dit leidt 

nu al vaak tot gevaarlijke situaties met schoolbusjes en veel uitstoot van uitlaatgassen.  



De zorgen die er bij ons zijn over de toekomst, wat gebeurt er na de 5 jaar? De gemeente kan 

ons geen garantie geven wie er daarna in deze woonunits komen te wonen en men kan 

kennelijk al helemaal niet aangeven dat deze units dan weer weggehaald zullen worden. 

Wij gaan ervanuit dat de Raad voor ons opkomt en ook inziet dat dit plan ondermaats en 

ongeschikt is voor deze wijk en haar bewoners. Dat er naar andere locaties moet worden 

gekeken waar de belasting en de druk op de wijk minder is. 

Met vriendelijke groet, 
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